

樂善堂文吳泳沂幼稚園

樂善堂轄屬幼稚園聯合畢業典禮通告-[索取入場券]

敬啟者:

「樂善堂轄屬幼稚園聯合畢業典禮」謹定於 2024 年 7 月 4 日(星期四)下午二時三十分假座於沙田大會堂舉行,誠邀各位家長親臨見證 貴子弟人生中的第一次畢業典禮及其精彩表演。鑑於座位有限,每位學生最多可獲得兩張連位門票(一人一票,三歲以下兒童亦需持票入座),不便之處,敬請見諒。

我們期待與您一同慶祝這個特別的日子,並為孩子們的成長歷程留下美好的回憶。如有任何問題, 請致電 23548808 與班主任聯繫。

備註:

- 1. 當日上午將進行綵排,詳細時間及安排將另行通知家長。
- 2. 為確保公平,畢業禮門票座位將由畢業生自行抽籤決定。
- 3. 如需要申請額外門票,必須於通告內填寫,最多申請<u>一張</u>。此額外門票的座席將安排於禮堂較後位置,與正式門票的座席是分開的,敬請家長留意。
- 4. 請在2024年5月13日(星期一)前填妥回條交回班主任。

此致

貴家長台鑒



樂善堂文吳泳沂幼稚園 校長 吳嘉莉 謹啟

23-108

_	零	_	四	年	五	月	九	日
	•					. 4	_	

聯合畢業典禮之索取入場券--回條

敬覆者:

- 1. 本人知悉有關「樂善堂轄屬幼稚園聯合畢業典禮」事宜。
- 2. 本人將會到場觀禮並希望索取共 張入場券。

班別:	學生姓名	;	家長簽署	•

二零二四年 月 日

備註:請填妥回條於 2024 年 5 月 13 日(星期一)前交回班主任。

Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarten

Lok Sin Tong Affiliated Kindergarten Joint Graduation Ceremony Notice – [Request for Admission Passes]

23-108

9th May, 2024

Dear Parents,

The Lok Sin Tong Joint Graduation Ceremony Affiliated Kindergartens will take place at the **Sha Tin Town Hall Auditorium on Thursday, 4th July, 2024, at 2:30 PM.** We cordially invite all parents to join us and witness the first graduation ceremony and delightful performances by your children.

Due to limited seating, each student may receive up to two accompanying tickets (including children under three years old who also require a ticket). We apologize for any inconvenience this may cause.

We eagerly anticipate celebrating this significant day with you and creating lasting memories of children's growth journey. Should you have any questions, please contact the class teacher at 23548808.

Notes:

- 1. Rehearsals will be held in the morning on the event day. Detailed timing and arrangements will be notified to parents separately.
- 2. To ensure fairness, seating for the graduation ceremony will be determined by drawing lots conducted by the graduates themselves.
- 3. If you need to apply for additional tickets, please fill in the application form within the specified notice. Each parent can apply for up to one extra ticket. The seating for additional tickets will be arranged at the rear of the auditorium, separate from the official ticket seating.
- 4. Please fill in and return the reply slip to the class teacher by Monday, 13th May, 2024.

Thank you for your cooperation and we look forward to your presence at this joyous occasion.

	CAMA
Yours faithfully,	樂善堂 (文吳泳沂幼稚園) 写
Ms. Ng Ka Lee	100
The Principal of Lok Sin Tong Man Ng Wing Yee Kindergarter	n 107 * N3Lb

IN NG WING YOU

<u>Reply Slip - Lok Sin Tong Affiliated Kindergarten Joint Graduation Ceremony Notice – [Request for Admission Passes]</u>

D	ear	Sir	M	ad	am.
\mathbf{L}	Cui	011/	TAT	Luu	ullia

1. I am aware	of the "Lok Sin Tong affiliated Kinderga	arten Joint Graduation Ceremony."	
2. I will attend	the ceremony and would like to request	t tickets in total.	
Class:	Student's Name:	Parent's Signature:	
D			

Remarks: Please fill out the reply slip and return to the class teacher before or on 13th May, 2024 (Monday).